
Z á p i s 
z 14. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rájec, 

konaného dne 18. listopadu 2024 v 18:00 hodin v KD v Rájci. 
 
 
Přítomni: p. Vladimír Hroch, Ing. Jan Leimer, p. Martin Smička, Mgr. Josef Zika,  
                      Ing. František Žák, Bc. Jan Beran, Ing. Marek Papoušek – zastupitelé obce 
 
 
Občané dle prezenční listiny.  
 
Zasedání Zastupitelstva obce Rájec bylo zahájeno v 18:10 hodin starostou obce panem 
Vladimírem Hrochem. Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a informace podle 
§ 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Rájec zveřejněna v souladu se 
zákonem po dobu nejméně 7 dní před zasedáním, a to od 8. listopadu 2024 do 18. listopadu 2024 
včetně. Současně byla tato informace zveřejněna na „elektronické úřední desce“ a vyhlášena 
místním rozhlasem. 
Zápis z 13. veřejného zasedání ověřovatelé zápisu bez námitek ověřili svým podpisem. 
Starosta přivítal všechny přítomné a konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno všech sedm 
členů zastupitelstva a zasedání zastupitelstva obce je usnášeníschopné. 
 
 
Zapisovatelka: p. Ivana Bubelová 
Ověřovatelé zápisu: Ing. František Žák, Ing. Jan Leimer. 
 
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem upraveného programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úředních deskách v tomto znění: 
 
 
Navržený program: 
2024.14.1 Schválení upraveného programu 
2024.14.2 Úkoly z minulého zasedání zastupitelstva obce 
2024.14.3 Rozpočtová opatření 
2024.14.4 Schválení smlouvy o dílo na výkon autorského dozoru Ing. Poštulky – kanalizace 

Obce Rájec 
2024.14.5 Vyhlášení inventarizace za rok 2024 
2024.14.6 Dar SK Rájec 
2024.14.7 Dar SDH Rájec 
2024.14.8 Dar Charitě Zábřeh 
2024.14.9 Dodatek č. 7 s VHZ Šumperk 
2024.14.10 Zpráva JSDH 
2024.14.11 Schválení přijetí podpory a uzavření smlouvy se SFŽP ČR č. 1240700127 o poskytnutí 

podpory na výstavbu kanalizace 
2024.14.12 Různé: Projekt optické sítě CETIN, Dílčí přezkoumání hospodaření obce, Dodatek 

DIMATEX, Projekt Oranžové hřiště – Nadace ČEZ, informace ze školské rady 
 
 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se k návrhu programu všem přítomným. Žádný 
návrh na úpravu programu nebyl podán. 
 
 
ad 2024.14.1 Schválení programu 
Hlasování o navrženém programu: Pro: 7   Proti: 0 Zdržel se: 0  



 2 
 
ad 2024.14.2 Úkoly z minulého zasedání zastupitelstva obce 
Místostarosta Mgr. Josef Zika zhodnotil plnění úkolů z minulého zasedání zastupitelstva obce: 
1. Zabudování zpomalovacích prvků v ulici od hlavní komunikace směrem na horní konec. 
Starosta uvedl, že jednání probíhají. Máme vyjádření od Správy silnic Olomouckého kraje, 
Dopravního inspektorátu ČR a Městského úřadu Zábřeh. Stanoviska jsou zamítavá. Z návrhu 
právní kanceláře Ritter a Šťastný nám bylo doporučeno vyvolat společné jednání s Dopravním 
inspektorátem Šumperk. Připravujeme. Úkol trvá. 
 
2. Arboristické práce – ořez stromů. Jednáme s firmou Natura verde Morava s.r.o. která tvoří 
dokumentaci na základě námi přeložených podkladů. V současné době čekáme na zpracování. 
Svépomocí budeme ořezávat suché větve, které bezprostředně ohrožují zdraví například z břízy 
nad zvonicí. Jinak nemůžeme dělat neoprávněné zásahy. Chceme dosáhnout na dotace, a proto 
potřebujeme vybrat firmu, která zrealizuje potřebné. Úkol trvá. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

3. Doplnění člena kulturního výboru. 
Ing. Marek Papoušek navrhl Ing. Josefa Bartoně, který se jmenováním souhlasil. Z minulého 
jednání navržená Mgr. Natálie Ziková se ještě nevyjádřila. Úkol trvá. 
Hlasování o schválení jmenování nového člena kulturního výboru Ing. Josefa Bartoně: 
       Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
4. Směrnice k DPH, ceníky na rok 2025. 
Starosta spolupracuje s naší daňovou poradkyní na vypracování směrnice k DPH a nového 
ceníku na rok 2025. Předloží na příštím zasedání ZO ke schválení. Úkol trvá. 
 
5. Zajistit účast Ing. Kláry Calábkové na zasedání ZO k získání informací ke kanalizaci. 
Tento úkol již není třeba, protože máme smlouvu ze SFŽP ČR o poskytnutí podpory, která 
umožňuje další kroky v přípravách realizace stavby.  
 
6. Sjednání schůzky s ředitelkou ZŠ k problematice zhodnocování volných finančních prostředků 
ZŠ a MŠ Rájec. 
Tento úkol je již vyřešen. Dostali jsme informace, že ředitelka školy s účetní školy paní Bekovou 
vybraly vhodný produkt a uzavřely v říjnu termínovaný vklad u České spořitelny na dobu tří 
měsíců, kde budou volné finanční prostředky lépe zhodnocovány. Postup byl celou dobu 
konzultován předsedou finančního výboru Ing. Janem Leimerem. 
 
7. Zavedení ulic v obci. 
Starosta zjišťoval potřebné. Jde o to, jak tyto informace uchopit. Názvy lze používat jako místní 
nebo jako poštovní. Je třeba se rozhodnout, jakou variantu vybrat. Starosta předá získané 
podklady zastupitelům. Úkol trvá. 
 
8. Zvážit odměnu pro hasiče, kteří pomáhali při povodních. 
Žádný konkrétní návrh finanční odměny nebyl vznesen. Ing. Marek Papoušek navrhl odměnu 
formou věcného daru pro jednotlivce. Situace se těžce hodnotí, protože při povodních pomáhali 
ne jen členové jednotky, od kterých se tato pomoc očekává, ale i obyčejní občané a to všemi 
různými způsoby. Ing. Leimer pronesl, že kdo chtěl pomoct tak pomohl a nečekal na odměnu ani 
jiné zviditelnění. Určitě je dobré poděkovat všem zúčastněným za pomoc, dary, či jinak 
projevenou solidaritu. Poděkování proběhlo v obecním Občasníku 3/2024. 
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9. Autobusová zastávka 
Na KIDSOK byly zaslány různé materiály, které získal Bc. Jan Beran. Konkrétně fotografie, 
parametry vzdáleností pro vybudování zastávky. Budeme se dále ptát a žádat stanovisko. Úkol 
trvá. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
ad 2024.14.3 Rozpočtová opatření 
Rozpočtová opatření č. 8/2024 dle ZRR č. 10/2024 byla schválena starostou dne 15. září 2024. 
Rozpočtu příjmů se úprava nedotkla.  
Rozpočet výdajů nebyl navýšen, pouze proběhl přesun 10 000 Kč z paragrafu „Krizová opatření“ 
na položce „Rezerva na krizová opatření“ na paragraf „Ochrana obyvatelstva“ položky materiál, 
pohonné hmoty, potraviny, pohoštění z důvodu povodní 2024. Část financování nebyla zapojena. 
Zastupitelé byli s rozpočtovými změnami seznámeni. Žádné připomínky nebyly vzneseny. 
Rozpočtová opatření byla dle pověření zastupitelstva schválena starostou i místostarostou a jsou 
zveřejněna na elektronické úřední desce obce Rájec. 
Rozpočtová opatření č. 9/2024 dle ZRR č. 11/2024 byla schválena starostou dne 30. září 2024. 
Rozpočet příjmů byl navýšen celkem o 123 156 Kč. Úpravy proběhly například na 
položce „Příjem z daně z nemovitých věcí“ ve výši 50 000 Kč. Dále na paragrafu „Využívání a 
zneškodňování komunálních odpadů“ – odměna od firmy EKO – KOM a.s. 
Rozpočet výdajů byl zvýšen také o 123 156 Kč. Příjmy byly následně rozpuštěny v největší částce 
na paragrafu „Odvádění a čištění odpadních vod“ na připravovanou stavbu kanalizace dále na 
„Dopravní obslužnost“ – navýšení příspěvku KIDSOK na rok 2024, nebo na „Územní rozvoj“ jde 
o příspěvek obce MAS Horní Pomoraví na projekt SECAP – udržitelné energie. Část financování 
nebyla zapojena. Zastupitelé byli s rozpočtovými změnami seznámeni. Žádné připomínky nebyly 
vzneseny. Rozpočtová opatření byla dle pověření zastupitelstva schválena starostou i 
místostarostou a jsou zveřejněna na elektronické úřední desce obce Rájec. 
Rozpočtová opatření č. 10/2024 dle ZRR č. 12/2024 byla schválena starostou dne 31. října 2024. 
Rozpočet příjmů byl navýšen celkem o 1 284 760 Kč. Největší částkou jsou „Příjmy z daní“ 
v hodnotě 1 247 000 Kč. Další navýšení je na paragrafu „Ostatní záležitosti kultury“ za pronájem 
KD. Přesun proběhl z paragrafu „Správa“ na „Komunální služby a územní rozvoj“ za věcné 
břemeno s ČEZ Distribuce a.s. – k Antoníčkovi. 
Rozpočet výdajů byl navýšen celkem o 32 000 Kč. Obec upravuje rozpočet, aby mohla poskytnout 
dar Charitě Zábřeh. Část financování se zapojuje také. Vracíme prostředky do přebytků minulých 
let. Promítá se zde také vrácení finančních prostředků z ukončeného tříměsíčního TV u Banky 
Creditas a. s. ve výši 5 000 000 Kč.  Následně bude uzavřen nový TV u téže banky na 
7 000 000 Kč. Zastupitelé byli s rozpočtovými změnami seznámeni. Žádné připomínky nebyly 
vzneseny. Rozpočtová opatření byla dle pověření zastupitelstva schválena starostou i 
místostarostou a jsou zveřejněna na elektronické úřední desce obce Rájec. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

 
ad 2024.14.4 Schválení smlouvy o dílo o autorském dozoru Ing. Poštulky – Kanalizace obce  
Projekt výstavby kanalizace Obce Rájec musí mít zajištěný autorský dozor. Ing.  Petr Poštulka 
předložil návrh smlouvy k zajištění tého činnosti, kterou bude vykonávat jako autor a zpracovatel 
této dokumentace. Cena za tuto činnost je ve smlouvě vyčíslena dle sazebníku UNIKA 2024 
na 277 090 Kč včetně DPH 21 %. Na část výdajů dostane obec dotaci na přípravné práce. 
Hlasování o uzavření Smlouvy o autorském dozoru pro projekt Kanalizace obce Rájec 
s napojením na ČOV Zábřeh s Ing. Petrem Poštulkou se sídlem Horka nad Moravou, 
Albrechtova 622/36, PSČ 783 35 ve výši 277 090 Kč vč. DPH 21 % a pověření starosty obce 
k podpisu smlouvy.   
       Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
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ad 2024.14.5 Vyhlášení inventarizace za rok 2024 
Starosta obce vyhlásil příkaz k provedení řádné inventarizace majetku, pohledávek a závazků obce 
Rájec ke dni 31. prosince 2024. Seznámil přítomné s Plánem inventur, který obsahuje mimo jiné 
jmenovité složení inventarizačních komisí. Proškolení členů inventarizačních komisí se uskuteční 
do konce měsíce prosince 2024. Inventarizační zpráva musí být zpracována nejpozději  
do 31. ledna 2025. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
ad 2024.14.6 Dar SK Rájec, spolek 
V minulém roce obec poskytla finanční dar SK Rájec spolku ve výši 12 000 Kč. Na zasedání 
padl návrh navýšit na 15 000 Kč. Zastupitelé obce se dohodli na nové částce a přispět tak 
z rozpočtu obce Rájec v letošním roce SK Rájec, spolku finančním darem ve výši 15 000 Kč. 
Peněžitý dar bude využit pro práci s dětmi a mládeží. Jiný návrh nebyl podán. 
Hlasování o schválení poskytnutí peněžitého daru z rozpočtu obce Rájec ve výši 15 000 Kč 
SK Rájec, spolku a pověření starosty k podpisu darovací smlouvy: 

Pro: 7   Proti: 0 Zdržel se: 0  
 
 
ad 2024.14.7 Dar SDH Rájec 
Každoročně obec přispívá na činnost místních organizací. Starosta navrhl poskytnout organizaci 
SDH Rájec prostředky jako v předcházejícím roce ve výši 12 000 Kč. Ing. Marek Papoušek 
podal návrh částku zvýšit. Zastupitelé se dohodli, na stejné výši peněžitého daru jako pro SK 
Rájec, spolek. Z rozpočtu obce poskytne finanční dar SHD Rájec ve výši 15 000 Kč. Peněžitý 
dar bude využit pro práci s dětmi a mládeží. 
Hlasování o schválení poskytnutí peněžitého daru z rozpočtu obce Rájec ve výši 15 000 Kč 
pro Sbor dobrovolných hasičů Rájec a pověření starosty k podpisu darovací smlouvy:  

Pro:  6  Proti: 0  Zdržel se: 1 
 
 
ad 2024.14.8 Dar Charita Zábřeh 
Již dlouhá léta obec spolupracuje s Charitou Zábřeh. Charita zaslala na obec soupis vykázaných 
aktivtit pro rájecké občany. Zatupitelstvo obce bere přeložené informace na vědomí a rozhodlo 
poskytnout Charitě Zábřeh finanční příspěvek formou peněžitého daru ve výši 30 000 Kč. 
Starosta uvedl, že v rozpočtu obce jsou finanční prostřeky připraveny. Následně budou využity 
na pomoc s dofinancováním nákladů, které vznikají v souvislosti s právě realizovanými či 
chystanými investicemi Charity. Konkrétně s přípravou zázemí domácí zdravotní a hospicové 
péče.  
Hlasování o schválení poskytnutí peněžitého daru z rozpočtu obce Rájec ve výši 30 000 Kč 
pro Charitu Zábřeh se sídlem Zábřeh, Žižkova 15, PSČ 789 01 a pověření starosty 
k podpisu darovací smlouvy. 

Pro:  7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
ad 2024.14.9 Dodatek č. 7 k dohodě vlastníků vodovodů – VHZ Šumperk a.s., 
Společnost Vodohospodářská zařízení Šumperk a.s. předložila obci Rájec návrh dodatku 
č. 7 k dohodě vlastníků provozně souvisejících vodovodů VHZ_2017/314 ze dne 26. ledna 2018, 
kterým se stanovuje výše nájemného za užívání vodovodu a cena vodného pro rok 2025. Nájemné  
za využití vodovodu je vypočteno v závislosti na předpokládaném množství odebrané vody  
v roce 2025, zohledňuje inflaci a činí 43 000 Kč + DPH. Cena vody předané bude 29,05 Kč/m³ bez 
DPH, resp. 32,54 Kč/m³ včetně DPH 12 %. Zastupitelé byli se zněním dodatku seznámeni. 
Připomínky nebyly vzneseny. Ing. Marek Papoušek se dotázal, zda obec neuvažovala mít svůj vrt a  
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mít tak svoji vodu třeba i levnější. Starosta odpověděl, že se již dříve přemýšlelo, kde by se mohl 
vrt nacházet. První varianta byla v polích mezi železniční tratí a Moravskou Sázavou. Zde se však 
registrovalo znečištění spodních vod galvanovnou dříve MEZ Postřelmov. Druhá zvažovaná 
varianto byla v lokalitě U Antoníčka. Dle vyjádření geologického posudku, zde byly obavy, zda 
jsou zásoby podzemních vod dostatečné. Voda v této oblasti navíc obsahuje železomanganité 
přísady, jejíž odstranění je technologicky i finančně náročné. Starosta odhaduje velké náklady na 
jeden kubík odebrané vody, protože je naše obec malá a neodebírají z řádu všechny domácnosti. 
Z diskuse vyplynulo, že starosta zjistí podklady pro kalkulaci pro porovnání nákladů. Jiný dotaz 
nebyl vznesen. 
Hlasování o uzavření Dodatku č. 7 k dohodě vlastníků provozně souvisejících vodovodů 
VHZ_2017/314 ze dne 26. 1. 2018 (Dohoda) se společností Vodohospodářská zařízení 
Šumperk, a.s. se sídlem Šumperk, Jílová 2769/6, PSČ 787 01 a pověření starosty k podpisu 
dodatku:      

Pro: 7   Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2024.14.10 Zpráva JSDH – pomoc při povodních 
Starosta předložil zprávu z průběhu činností jednotky JSDH při povodních. Vzhledem k tomu, že 
naše obec nebyla bezprostředně povodněmi zasažena, pomáhala jednotka na různých místech 
Olomockého kraje. Bohuslavice - zpevňování hrází, Zvole – čerpání vody z oblasti železničního 
podjezdu. Dále následovalo odstraňování následků povodní v Rudě nad Moravou, Písečné a 
Vápenné.  Zmínit musíme i nezištnou pomoc dalších občanů jako dobrovolníků. Do rozpočtu 
obce byl zařaden paragraf „Ochrana obyvatelstva“. Z něho bylo čerpáno na nákup pohonných 
hmot, potravin a občerstvení. Celkové výdaje při odstraňování následků povodní činí 3 794 Kč. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
ad 2024.14.11 Schválení přijetí podpory a uzavření smlouvy se SFŽP ČR č. 1240700127 
o poskytnutí podpory na výstavbu kanalizace 
Dne 13. listopadu 2024 obec obdržela od SFŽP návrh smlouvy na dotaci - podporu na akci 
„Obecní  kanalizace obce Rájec s napojením na ČOV Zábřeh“. Fond se zavazuje při splnění 
příslušných podmínek poskytnout obci podporu ve výši 65 221 144,50 Kč. Základ pro stanovení 
podpory odpovídá způsobilým výdajům stanoveným Fondem ve výši 108 701 907,50 Kč. 
Podpora představuje 60 % základu pro stanovení podpory. V nejbližších dnech čekáme na 
smlouvu ze SFŽP na 1% půjčku, kterou by chtěla obec využít v maximální výši abychom obec 
zadlužovali co nejméně a nemuseli si půjčovat  komerční úvěry za vyšší úroky. 
Hlasování o přijetí podpory ve výši 65 221 144,50 Kč a schválení uzavření Smlouvy 
č. 1240700127 na podporu ve výši 60 % způsobilých výdajů na projekt Obecní kanalizace 
obce Rájec s napojením na ČOV Zábřeh se Státním fondem životního prostředí České 
republiky se sídlem Praha 11, Kaplanova 1931/1, PSČ 148 00 a pověření starosty k podpisu 
smlouvy. 

Pro: 7   Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
ad 2024.14.12 Různé: 
1. Projekt optické sítě CETIN 
Pokračuje příprava projektu firmy CETIN a.s., jedná se o modernizaci a rozšíření 
telekomunikační infrastruktury Rájce. Realizaci bude provádět firma O2 a bude hrazena 
z prostředků CETINU. V následujících dnech budou navštěvovat pracovníci O2 občany a 
roznášet průvodní dopis s informacemi a získávat od spoluobčanů potřebné souhlasy 
k připravovanému projektu. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
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2. Dílčí přezkoumání hospodaření obce 
Dne 7. listopadu 2024 pracovnice Krajského úřadu Olomouckého kraje provedly dílčí 
přezkoumání hospodaření obce Rájec. Kontrola se týkala období od 1. ledna do 6. listopadu 
2024. Při dílčím přezkoumání hospodaření obce nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Starosta 
vyjádřil poděkování za vedení účetnictví p. Ivaně Bubelové a Věře Domluvilové. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
3. Dodatek DIMATEX 
Obec obdržela návrh dotatku č. 2 ke smlouvě o spolupráci od Dimatex CS, spol. s r.o., tímto 
dodatkem se upravuje článek III podmínky spolupráce. Za každý kontejner firmy umístěný 
v katastru obce zaplatí Obec Rájec 4 000 Kč + DPH 21 % ročně. Starosta hledal možnosti i u 
jiných firem, ale ukázalo se, že u konkurenčních firem by byly tyto služby ještě vyšší. 
Zastupitelstvo nevzneslo další námitky. Starosta uzavře Dodatek č. 2 ke Smlouvě o spolulpráci 
s DIMATEX CS, spol. s r.o. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
4. Podání žádosti k projektu Oranžové hřiště – Nadace ČEZ 
Jedná se o možnost získat příspěvek Nadace ČEZ pro víceúčelové hřiště za kulturním domem. 
Chtěli bychom tuto podporu využít na vytvoření nového povrchu z tartanu, osvětlení, oplocení a 
drobného sportovního vybavení. Zmiňované by mělo být hrazeno jen z prostředků nadace bez 
spoluúčasti. Obec musí na své náklady zajistit dokumentaci a vypracování žádosti 
v předpokládané výši asi 60 000 Kč. Podmínkou projektu je, že pozemek je určen pro sportovní 
činnost.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
5. Informace ze školské rady 
Ing. Marek Papoušek přednesl informace ze setkání školské rady. Je třeba vyřešit nedostatky, se 
kterými se ZŠ potýká: 

- Zakrýt sítěmi průchody ve zdi na hospodářské budově sousedící se školou 
- Zavést vodu – zřídit přípojku na zahradu MŠ 
- Zřídit nějaké herní prvky na zahradě ZŠ  
- Opravit herní prvky na zahradě MŠ, kde revize zjistila závady a nedostatky – nejhorší 

stav mašinka 
- Lépe zabezpečit kanál před okny školní kuchyně 
- Sociální zázemí v budově školní kuchyně – sprcha – zajistit vytápění 

Starosta bude postupně sjednávat nápravu. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 

 
 
Diskuse: 
Paní Marcela Strašilová vznesla dotaz jak je připraven rybník u Schneiderů v případě, že by 
přišla velká voda. Starosta odpověděl, že se  rybník nenachází přímo na vodoteči. Zvýšení 
hladiny v Rájeckém potoku nemá na rybník přímý vliv. Stále není dokončena dokumentace na 
opravu rybníka z důvodu nedoložení výpočtu přítoku z vodoteče. Druhá otázka na zastupitele 
byla jestli nevadí zasypaná příkopa v blízkosti skladu obilí a sena když přijde velká voda. 
Starosta informoval, že dlouhodobě jedná s Dubickou zemědělskou a.s. o nedokončených 
úpravách dotčených pozemků s komunikací a příkopou. Tento problém přetrvává z dob výstavby 
kravínu. V lokalitě vystupuje za vlastníka pan Král, který mění způsob dosavadního užívání.  
Příkopy ve spodní části daného území navazující na dešťovou kanalizaci v současné době 
zvládají odvádět zvýšený stav povrchových vod.  
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Pan Filip Šamalík předseda SK Rájec, spolku se dotázal, kdy bude umožněno spolku využívat 
prostor jako kancelář v nově pořízené budově č. p. 136 u kulturního domu. Odpověď zazněla, že 
se zpracovává projekt dokumetnace pro opravu a úpravy v objektu. Zatím nevíme, kdy bude 
oprava dokončena. Dalším jeho dotazem bylo, zda bude obec využívat nějakou možnost dotace 
na připravované opravy. Starosta sdělil, že opravy budou řešeny po částech s využitím dotace na 
tzv. obálku budovy (fasáda, střecha) z dotace Zelená úsporám. Druhá etapa vnitřní stavební 
úpravy včetně topení zatím nevíme o možnostech, které bychom mohli využít. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 

Bc. Jan Beran se dotázal, zda budeme mít možnost finanční prostředky z nějaké dotace na 
vytvoření nových prostor pro zázemí OÚ v nové budově u KD. Starosta informoval, že budeme 
podávat žádost o dotaci jakmile bude vyhlášená vhodná výzva. Zastupetel Beran navrhl, že 
bychom mohly oslovit místní řemeslníky a firmy, které by byly nápomocné  s realizací zázemí.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
  
 
Z řad zastupitelů vznikla také diskuse, kdy bude zahájena výstavba kanalizace. Starosta 
oznámil, že na pracovním setkání se zhotovitelem s ohledem na blížící se konec kalendářního 
roku, bude příhodné předat staveniště v druhé polovině ledna roku 2025. Začátkem ledna obec 
pošle výzvu zhotoviteli k započetí stavby. Ještě v zimním období v průběhu února či března 
2025 by se mělo stihnout položit výtlačné potrubí ještě před započetím jarních zemědělských 
prací. 
S Ing. Petrem Unzeitigem je třeba zaktualizovat další postup v přípravě projektové dokumetnace 
a doladit harmonogram prací ne jen pro obec, ale i pro SFŽP. Výstupem by mělo být stavební 
povolení pro zástuvbu rodinných domů v lokalitě V Drážkách. Zastupitelé se domluvili na  
svolání společné prcovní schůzky ke kanalizaci a i s projektantantem Ing. Unzeitigem. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
 
Starosta poděkoval přítomným za účast a veřejné zasedání ve 21:05 hodin ukončil. 
 
 
 
 
V Rájci dne 18. listopadu 2024 
Zapsala: Ivana Bubelová 
 
 
 
 
 
 
 
 
..........................................................                                  ................................................... 

        ověřovatelé zápisu                              starosta obce 
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